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 Monte Carlo
 LaSpezia(Cinque Terre)
 Glass Blowing Demonstration
 Castel Romano Outlet
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1 Penang - Transit (MOB)
Assemble at Penang International Airport for departure flight to
Milan.
**Overnight onboard
2 Milan - Lugano - Milan (MOB/D)

Upon arrival, transfer to Lugano for city orientation and shop at
Swiss watches. Later on proceed back to Milan for city orientation to
Gothic Duomo , La Scala Opera House, and Galleria Vittorio
Emanuele II.
**Overnight at Milan
3 Milan - Monaco - Nice (BLD)
After breakfast, transfer to Nice city via Monaco - is known as a
"Billionaires' Playground." The city-state is famous for its lavish
wealth, casinos, and glamorous events. Upon arrival, city orientation
tour includes Royal Palace and Grand Casino. Before to Nice, we will
have a brief stop at the Capital city of Perfume Eze. City orientation of
Nice to Promenade des Anglais and Place Massena.
**Overnight at Nice
4 Nice - Cannes - Genoa (BLD)
After breakfast, transfer to Cannes for the orientation tour include
Cannes Film Festival Auditorium. Later on proceed to Genoa -
birthplace of the famous explorer Christopher Columbus.
**Overnight at Genoa
5 Genoa – LaSpezia(Cinque Terre) - Parma (BLD)
After breakfast, tour proceed to orientation tour of LaSpezia(Cinque
Terre). After that transfer to Parma . It is one of the largest cities in
the north of the Italian region of Emilia Romagna.
**Overnight at Parma / Bologna
6 Parma - Venice (BLD)
Today Tour proceed to Venice - the city of canals. Upon arrival we
will take a watertaxi to Venice island. Next, enjoy the walking tour to
San Marco Square, The Byzantine Basilica, Bridge Of Sighs and
Glass Blowing Demonstration.
**Overnight at Venice / Mestre

7 Venice - Florence(BLD)

After breakfast, tour transfer to Florence for walking orientation tour
which includes: Gate of Paradise, Duomo and Piazza Signoria.
**Overnight at Florence
8 Florence – Pisa - Rome (BLD)

After breakfast, proceed to Pisa city orientation for famous Leaning
Tower, The Miracle Square, The Cathedral and The Batistry. Next.
tour head to Rome.
**Overnight at Rome
9 Rome (BL)

After breakfast, City orientation to Colosseum, Arch of Constantine,
Trevi Fountain, Spanish Steps and Vatican City. Later, head to Castel
Romano Designer Outlet for shopping.
**Overnight at Rome
10 Rome - Transit (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight back home.
**Overnight onboard
11 Arrive Penang

Home sweet home



 蒙特卡洛

 五渔村

 玻璃吹制工厂

 名品奥特莱斯
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1 槟城 - 中转城市（机上用餐）

全体团员齐集于槟城国际机场乘搭客机前往米兰。
**夜宿于机上

2米兰-卢加诺 -米兰 （机上用餐/晚餐）

抵达后，前往卢加诺观光及前往瑞士名表店购物。过后返
回米兰。抵达后，前往哥特式大教堂，斯卡拉歌剧院及维
托里奥埃马努埃莱二世广场。
**夜宿于米兰

3 米兰– 摩纳哥 - 尼斯（早午晚餐）

早餐后，驱车前往尼斯，途径蒙特卡洛-被称为“亿万富翁
的游乐场”。 这个城市国家以其奢华的财富、赌场和迷人
的活动而闻名。抵达后参观王宫及大赌场。在前往尼斯之
前，将前往游览埃兹香水工厂。抵达尼斯后，市区游览英

格兰大道及马塞纳广场。
**夜宿于尼斯

4 尼斯 - 戛纳 - 热那亚（早午晚餐）

早餐后，前往戛纳市区观光于戛纳电影节颁奖礼堂。过
后，前往热那亚-著名的克里斯托弗·哥伦布的出生地。

**夜宿于热那亚

5 热那亚 - 五渔村 - 帕尔马（早午晚餐）

早餐后，团队前往游览于五渔村。之后，出发续往帕尔

马。它是意大利艾米利亚-罗马涅大区北部最大的城市之
一。
**夜宿于帕尔马/博洛尼亚

6 帕尔马 - 威尼斯 （早午晚餐）

今天团员们将前往威尼斯- 运河上的贡多拉城市。抵达后体

验水上的士前往威尼斯小岛。随后前往圣马科广场，拜占
庭大教堂，叹惜桥及玻璃吹制工厂。
**夜宿于圣马力诺 /梅斯特雷

7 威尼斯 - 佛罗伦萨（早午晚餐）

早餐后，团队将前往佛罗伦萨市区观光于天堂之门，大教堂
及新诺丽亚广场。
**夜宿于佛罗伦萨

8 佛罗伦萨 - 比萨 - 罗马（早午晚餐）

早餐后，随后，前往比萨。抵达后，游览世界著名的比萨斜
塔，奇迹广场，大教堂及洗礼堂的立场。之后，团队将前往
罗马。
**夜宿于罗马

9 罗马（早午餐）

早餐后，市区观光包裹君士坦丁，凯旋门，斗兽场，特雷维
喷泉, 梵提冈及西班牙台阶 。之后前往卡斯特罗马诺名品奥
特莱斯自由购物。
**夜宿于罗马

10 罗马 -中转城市（早餐/机上用餐）

早餐后，送往机场乘搭客机飞返家园。
**夜宿于机上

11 抵达槟城

抵达温馨的家。


